
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 21. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 164
Vil ministeren, som opfølgning på besvarelsen af S 975 og S 976 den 19. fe-
bruar 2014, redegøre for udfaldet af undersøgelsen af, hvorvidt planlovens
muligheder for at give dispensationer udnyttes til fulde, og om der er nogle
fælles træk for de sager, hvor man vælger ikke at give dispensation?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karsten
Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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